



# YAYASAN PELAJARAN JOHOR

## KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa daripada **Kontraktor-Kontraktor** yang berpengalaman dan berkelayakan serta berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** dalam bidang yang tersebut di bawah dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

Tajuk Kerja	Harga Dokumen	Bidang, Sub-Bidang, Pecahan Sub-Bidang	Dokumen Tawaran Dikeluarkan Mulai Pada
YPJ 18/2017: Perkhidmatan membekal <i>Coffee Book Table</i> Program Duta Jauhar Yayasan Pelajaran Johor	RM50.00	Bidang: <b>22</b> – Perkhidmatan  Sub-Bidang: <b>13</b> – Kesenian, Hiburan Dan Pelancongan: Pecahan Sub-Bidang: <b>08</b> – Dokumentasi Dan Panduarah,  Sub-Bidang: <b>16</b> – Percetakan Pecahan Sub-Bidang: <b>01</b> – Mencetak Buku, Majalah, Laporan Akhbar <b>13</b> – Pengatur Huruf (type setting) <b>14</b> – Rekabentuk Percetakan ( <i>Printing Design</i> ) <b>20</b> – Penulisan – Semua Jenis Penulisan  Sub-Bidang: <b>20</b> – Editorial, Rekabentuk Grafik, Seni Halus Dan Harta Intelek: <b>04</b> – Penulisan – Semua Jenis Penulisan,	Tarikh : 27 September 2017 Masa : Waktu pejabat Tempat : Pejabat Yayasan Pelajaran Johor

Dokumen Tawaran dan keterangan lanjut boleh diperolehi semasa waktu pejabat dan boleh dibeli mulai **27 September 2017**, di **Yayasan Pelajaran Johor, No. 15, Bangunan YPJ, Jalan Nuri / Jalan Kelicap, Kg. Dato' Onn Jaafar, 80350 Johor Bahru, Johor Darul Takzim**. Penawar sebutharga yang ingin memasuki tawaran di atas adalah dikehendaki menyertakan bayaran dokumen dalam bentuk Tunai atau Wang Pos / Kiriman Wang / Bank Derah yang dibuat atas nama **YAYASAN PELAJARAN JOHOR** dan bayaran tidak akan dikembalikan.

Dokumen Tawaran akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah dan berminat sahaja. Untuk maksud ini, wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa surat pendaftaran kontraktor asal **SIJIL AKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR** dari **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** serta satu salinan sijil tersebut.

Dokumen Tawaran yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang dilakri dan bertanda dengan tawaran kerja berkenaan di sebelah kiri sampul surat.

Tawaran ini akan ditutup pada hari **Selasa, 17 Oktober 2017**. Dokumen Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran Di Pejabat **Yayasan Pelajaran Johor, No. 15, Bangunan YPJ, Jalan Nuri / Jalan Kelicap, Kg. Dato' Onn Jaafar, 80350 Johor Bahru, Johor Darul Takzim** sebelum jam **12.00** tengahari.